



CITY COUNCILLOR
Shelley Carroll 高雪莉
WARD 17 DON VALLEY NORTH



Toronto City Hall
100 Queen Street West, Suite A3
Toronto, Ontario
M5H 2N2

September 1st, 2023

Greetings from Shelley Carroll, City Councillor for Don Valley North

I want to extend my sincere best wishes to everyone attending the 4th Toronto Dragon Festival organized by the Canadian Association of Chinese Performing Arts.

As City Councillor for Don Valley North, I have the privilege of serving one of the most diverse areas of Toronto. The Canadian Association of Chinese Performing Arts plays a vital role in promoting traditional Chinese culture through performing arts and by organizing annual festivals. Your organization embodies the true spirit of multiculturalism, and we are fortunate to have such a strong and engaged Chinese community contributing to the success of our vibrant city.

I congratulate the members and volunteers of the Canadian Association of Chinese Performing Arts for making this celebration possible. Your hard work and dedication to the event is admirable.

My best wishes for a wonderful event and many years of continued success.

(当河谷北市议员) 来自高雪莉的问候信

我想向加拿大华人文化艺术团体联谊会举办的第四届多伦多龙文化节致以期许，并对其所有参与者致以诚挚的问候。

作为当河谷北的市议员，我有幸为多伦多组多元化的地区之一提供服务。加拿大华人文化艺术团体联谊会致力于宣扬中国传统文化和组织年度节日。贵会承载了真正的多元文化精神。我们以拥有这样能力极强、态度积极，并给城市的繁荣做出卓越贡献的华人群体为荣。

我感谢贵会成员和志愿者们的大力支持和辛勤付出，并预祝龙文化节取得圆满成功。

最后，向本次活动送上由衷的祝福。

Yours truly,

Shelley Carroll
City Councillor
Ward 17 - Don Valley North